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Aan: Het Bestuurscollege van het Openbaar Lichaam Bonaire 
 T.a.v. de heer E. Rijna 

 Parke Wilhelmina #1 

 Kralendijk 

Bonaire C.N. 

  

 

Met afschrift naar: 

 

 

 

Geacht College, 

 

 

Ik heb het antwoordschrijven van de gezaghebber d.d. 23 maart 2021 en 

Uw besluit d.d. 23 maart 2021 inzake verstrekking van middelen t.b.v. 

operationele kosten BOPEC in goede orde ontvangen. Mijn dank hiervoor. 

 

In uw besluitmotivering en met name bij de voorwaarden, wens ik thans 

wat gedetailleerder in te gaan. 

 

Het is volstrekt onduidelijk welk beleid u voert ten aanzien van 

privébedrijven, in casu BOPEC N.V. welke failliet verklaard is en daardoor 

niet aan haar verplichtingen kan voldoen. Op welk beleid baseert U, dat 

het Openbaar Lichaam bijspringt en openbare middelen ter beschikking 

stelt ter dekking van de operationele kosten van het failliete privé bedrijf. 

Heeft U hiermee geen precedent geschapen dat andere bedrijven zich ook 

hierop kunnen beroepen? Een algemeen beginsel van behoorlijk bestuur 

is het rechtzekerheidsbeginsel en het verbod op willekeur. Ook constateer 

ik hierbij een mogelijke overtreding van het gelijkheidsbeginsel. 

 

Uw motivering dat het hier om veiligheidsrisico’s gaat m.b.t. het milieu, 

mens en natuur en mogelijke sabotage doet hier niets van af. Bovendien 

is het volstrekt onduidelijk hoe het ILT -belast met de veiligheid van het 

bedrijf- die alle maatregelen heeft genomen, te weten het overpompen 

van alle olieproducten vanuit afgekeurde tanks naar twee door ILT 

goedgekeurde tanks, thans nog spreekt van een onveilige situatie zonder 

aan te geven waar de onveiligheid uit bestaat en Uw College daar zomaar 

mee genoegen neemt en nogmaals openbare middelen verstrekt. En 

indien er nog een onveilige situatie heerst, hoezo rust dit op 

verantwoordelijkheid van het OLB? Immers het OLB is niet belast, c.q. 

heeft niet tot taak de veiligheid van bedrijven te waarborgen. Dat is een 

taak rustend bij de gezaghebber en de betrokken ministeries. Het is mijn 

bescheiden mening, dat indien middelen hiervoor beschikbaar gesteld 

moeten worden, het in ieder geval geen verantwoordelijkheid is van het 

OLB.  
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Eilandsraad Bonaire 
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Het betalen van dwangcrediteuren, zoals Curoil, Digicel en Telbo wordt 

ook aangemerkt als motivering voor het verstrekken van openbare 

middelen. Bent U nagegaan hoeveel fondsen er nog beschikbaar zijn op 

de escrow-account, alsmede op de lokale bankrekening(en) van BOPEC 

die aangewend kunnen worden? Waarom heeft Curoil niet op zich 

genomen om ten aanzien van het leveren van brandstof boedelkrediet te 

verlenen aan BOPEC, een klant waarmee jarenlang zaken mee gedaan is? 

Ook is mij volstrekt onduidelijk waarom het OLB de “schuldvorderingen” 

van Telbo en Digicel op zich moet nemen. 

 

Tenzij Uw College mij anders kan informeren, leeft bij mij de sterke 

indruk dat de verstrekte openbare middelen ook aangewend worden om 

de honoraria van de bewindvoerder/curator te betalen. Sinds wanneer ligt 

deze verplichting -indien waar- bij het OLB? 

 

De skeleton crew van 15 man personeel. Om de veiligheid te waarborgen 

lijkt mij meer dan normaal dat het uitkiezen en aanstellen van een 

skeleton crew gebaseerd is op deskundigheid van het uit te kiezen 

personeel, hun ervaring met de terminal en de functie welke zij bij de 

verschillende afdelingen bekleden. Is er aan het Bestuurscollege een lijst 

van de skeletongroep overlegd, gewaarmerkt door het ILT voor wat 

betreft de aangehaalde criteria, of is -zoals door de vakbonden beweerd 

wordt- willekeur gebruikt en zijn de zogenaamde “loyalisten” (dat zijn de 

werknemers die ondanks geen salarisuitbetaling dagelijks zich hebben 

aangemeld bij de terminal en of van de sympathie genieten van de 

general manager) uitgekozen? Gaarne wens ik te beschikken over de lijst 

van de skeleton crew -desnoods anoniem- met meeneming van hun skills 

en bijbehorend salaris.  

 

Naar mij bekend is, was het een van de voorwaarden van Uw College dat 

de skeletongroep in nauwe samenwerking met de vakbonden zou worden 

opgesteld en dat hierover een getekend akkoord is bereikt, waarover Uw 

College beschikt. Wat zijn de redenen geweest om dit akkoord niet na te 

leven en waarom heeft Uw College deze voorwaarde laten vallen? 

 

Met betrekking tot de verstrekte middelen wil ik hierbij dezelfde vragen 

herhalen welke ik aan de gezaghebber heb gesteld, te weten: 

1. Wat zijn de adviezen van met name de afdeling financiën op dit 

verzoek? 

2. Gaarne de schriftelijke reactie van het CFT en BZK. 

 

Tevens wens ik de voorwaarden welke Uw College aan de verstrekking 

van de middelen heeft gesteld te ontvangen, alsmede de verantwoording 

vooraf door de curator en de overlegging van de nota’s van de 

dwangcrediteuren. 
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In Uw schrijven wordt nergens aangegeven dat het om een eenmalige 

verstrekking is en voor hoe lang. Wat gebeurt er als de middelen op zijn 

en het faillissement nog niet afgehandeld is? Zal dan het OLB nogmaals 

middelen ter beschikking moeten stellen? Waar is het einde? Heeft de 

curator aangegeven hoe hij het faillissement zal afhandelen, bijvoorbeeld 

door het zoeken naar een operator, het onderhands dan wel openbaar 

verkopen van BOPEC ? Is er al een formeel besluit genomen dat er een 

doorstart komt of dat dit het definitieve einde is van BOPEC? 

 

Het zij hier heel duidelijk en expliciet gesteld; het gaat om openbare 

middelen die verstrekt worden aan een failliet privé bedrijf hetgeen 

zonder meer precedent scheppend is. Te meer dat Uw College gedurende 

het hele BOPEC odyssee steeds voor gehouden heeft zich niet te mengen 

met noch in de bedrijfsvoering van een privé bedrijf. En zeker niet waar 

vast staat dat o.a. door wanbeleid, zeker ten aanzien van de veiligheid, 

het bedrijf niet meer bedrijfseconomisch gezond kon blijven draaien. 

 

Ik verzoek U met klem zo spoedig mogelijk uitvoer te geven aan de una-

niem door de eilandsraad aangenomen besluit van 4 maart 2021 , nr. 1 

(Archiefnr. ER-2021000154); teneinde daadwerkelijke hulp te kunnen bie-

den aan de voormalige BOPEC-werknemers en tot een oplossing te gera-

ken van een mogelijke doorstart van de terminal. 

 

Gaarne verzoek ik Uw College dringend op korte termijn met alle trans-

parantie en overlegging van de relevante documenten te reageren. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

 

___________________ 

 

Désirée Coffie  

Eilandsraadslid Bonaire 




